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Protokoll	  	  
Ekstraordinært	  årsmøte	  I	  Buvasstølan	  sti-‐	  og	  løypelang,	  	  

lørdag	  den	  4.	  oktober	  2014	  kl.	  18.00	  –	  19.00	  
	  

Engene	  Fjellstue	  
	  
	  

1. Åpning/konstituering	  
Styreleder	  Osmund	  Ueland	  ønsket	  velkommen,	  og	  ba	  om	  forslag	  til	  møteleder.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vedtak:	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Osmund	  Ueland	  ble	  valgt	  til	  møteleder.	  Randi	  Runa	  S.	  Flesland	  ble	  valgt	  som	  referent.	  

Ole	  Henrik	  Lien-‐Andersen	  og	  Torodd	  Brenna	  ble	  valgt	  til	  å	  undertegne	  protokollen	  
sammen	  med	  	  møteleder.	  
	  

2.	  Fortegnelse	  over	  deltakerne	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  40	  personer	  deltok.	  Se	  vedlagte	  liste.	  
	  

3. Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  dagsorden	  	  
	  
Vedtak:	  
Årsmøte	  godkjente	  innkalling	  og	  dagsorden	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

 	  
4. Låneopptak	  til	  anskaffelse	  av	  nyere	  løypemaskin	  

Styreleder	  viste	  til	  vedtak	  i	  årsmøte	  12.	  april	  og	  det	  arbeidet	  som	  er	  gjort	  den	  siste	  tid	  
med	  å	  finne	  aktuell	  nyere	  maskin	  og	  arbeidet	  med	  å	  sikre	  finansiering.	  
Hovedtrekkene	  i	  saksfremlegget	  og	  styrets	  anbefaling	  ble	  gjennomgått.	  Styret	  har	  
arbeidet	  med	  en	  økonomisk	  ramme	  for	  anskaffelsen	  på	  maks	  kr.	  700.000,-‐	  +	  mva,	  totalt	  
maks	  ramme	  på	  kr.	  875.000,-‐	  inkl	  mva,	  og	  foreslått	  låneopptak	  på	  inntil	  kr.	  360.000,-‐	  til	  
finansiering	  av	  nyere	  løypemaskin.	  
Anskaffelses	  gruppen	  bestående	  av	  Tomas	  Hansen	  (leder),	  Ole	  Henrik	  Lien-‐Andersen	  og	  
Erik	  Engebretsen	  har	  løpende	  fulgt	  med	  i	  det	  norske	  markedet	  på	  brukte	  maskiner	  som	  er	  
lite	  kjørt.	  Det	  har	  vært	  en	  aktuell	  maskin	  på	  Elverum,	  med	  eierne	  hadde	  nylig	  besluttet	  at	  
den	  likevel	  ikke	  skulle	  selges	  i	  2014.	  Den	  siste	  tid	  er	  det	  også	  kommet	  informasjon	  om	  en	  
maskin	  fra	  Hurum	  turistforening,	  som	  bare	  har	  gått	  1000	  timer.	  
Tomas	  Hansen	  og	  Ole	  Henrik	  Lien-‐Andersen	  fortalte	  om	  maskinen	  fra	  Hurum,	  som	  var	  til	  
salgs	  for	  kr.	  500.000,-‐	  og	  ingen	  mva.	  
Maskinen	  ble	  anbefalt	  ut	  fra	  lite	  feil,	  effektiv	  drift	  og	  enkelt	  vedlikehold.	  Maskinen	  har	  
bredde	  250	  cm,	  og	  har	  alt	  det	  utstyr	  en	  større	  maskin	  har,	  med	  blant	  annet	  sporfres.	  
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Maskinen	  representerer	  en	  betydelig	  oppgradering	  i	  
forhold	  til	  dagens	  maskin,	  og	  med	  vesentlig	  større	  	  driftssikkerhet	  og	  kjørekomfort.	  
Det	  legges	  opp	  til	  egen	  HMS	  opplæring	  for	  kjørerne	  før	  sesongstart.	  
Dagens	  maskin	  ble	  solgt	  for	  kr.	  45.000,-‐	  
Økonomisk	  har	  foreningen	  da	  sikret	  seg	  totalt	  kr.	  520.000,-‐som	  er	  tilgjengelig	  nå	  i	  
oktober,	  forutsatt	  at	  det	  selges	  totalt	  90	  Andelsbrev	  før	  midnatt	  4.	  oktober	  (var	  solgt	  70	  
ved	  årsmøte	  tid).	  	  	  
Ytterligere	  kr.	  120.000,-‐	  er	  sikret	  fra	  Årskontingent	  i	  februar	  2015	  og	  avtalte	  betalinger	  fra	  
samarbeidspartnere	  i	  mars.	  
Salg	  av	  Andelsbrev	  forsetter,	  og	  styret	  foreslår	  nå	  at	  prosjektet	  utvides	  til	  å	  innbefatte	  
ikke	  bare	  anskaffelse	  av	  nyere	  løypemaskin,	  men	  også	  garasje/serviceanlegg	  	  for	  å	  sikre	  
sikker	  og	  god	  drift.	  
Det	  er	  også	  søkt	  DNB	  Sparebankstiftelsen	  om	  støtte	  til	  prosjektet.	  Svar	  derfra	  kommer	  15.	  
desember.	  
Ut	  fra	  samarbeidet	  med	  våre	  3	  naboforeninger,	  må	  det	  legges	  til	  grunn	  at	  kjøringen	  med	  
maskinen	  etter	  hvert	  blir	  vesentlig	  utvidet	  på	  	  hele	  Eventyrløypa	  og	  kanskje	  noe	  for	  
naboene	  også.	  
Eventyrløypa	  gjøres	  klar	  for	  større	  maskin	  	  (280	  cm	  bredde)	  fra	  sesongen	  2015/16,	  dvs	  
ryddet	  til	  4.5	  m	  bredde.	  	  Strekningen	  Bekkjeset	  –	  Fisketjern	  er	  pr	  dato	  ryddet	  til	  større	  
maskin.	  
Det	  er	  søkt	  kommunen	  om	  støtte	  til	  ”Et	  løft	  for	  Nes	  Østmark”	  de	  nærmeste	  år,	  noe	  som	  
innbefatter	  å	  innarbeide	  og	  holde	  Eventyrløypa	  åpen.	  
Når	  det	  gjelder	  serviceanlegg	  for	  løypemaskinen,	  må	  det	  klarlegges	  plassering,	  tillatelser,	  
utforming	  og	  kostnader.	  Det	  vil	  også	  blir	  undersøkt	  mulighet	  for	  samarbeid	  med	  andre	  
rundt	  et	  eget	  serviceanlegg.	  
Styret	  understreket	  at	  foreningen	  løpende	  vil	  vurdere	  når	  der	  er	  tilbud	  på	  markedet	  på	  
større	  maskin,	  og	  den	  maskinen	  som	  nå	  foreslås	  kjøpt	  er	  lett	  omsettelig.	  
	  
Ut	  fra	  en	  samlet	  vurdering	  trakk	  styret	  forslag	  om	  låneopptak	  nå,	  og	  foreslo	  følgende	  for	  
årsmøte:	  

A. Anskaffelsesprosjektet	  utvides	  til	  å	  omfatte	  nyere	  løypemaskin/serviceanlegg	  og	  
arbeider	  med	  å	  skaffe	  finansiering	  fortsetter	  

B. Maskinen	  til	  Hurum	  turistforening	  kjøpes	  for	  inntil	  kr.	  500.000,-‐	  
C. Det	  tas	  i	  denne	  omgang	  ikke	  opp	  lån,	  ut	  fra	  at	  foreningen	  i	  løpet	  av	  oktober	  vil	  ha	  

nok	  penger	  til	  kjøp	  av	  løypemaskin	  tilgjengelig	  gjennom	  bidrag	  fra	  driften,	  støtte	  
fra	  næringsliv	  og	  salg	  av	  Andelsbrev.	  

D. Styret	  vil	  i	  det	  ordinære	  årsmøtet	  i	  påsken	  2015	  fremme	  forslag	  til	  realisering	  av	  
nytt	  serviceanlegg,	  herunder	  finansiering.	  

	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vedtak:	  

A. Anskaffelsesprosjektet	  utvides	  til	  å	  omfatte	  nyere	  løypemaskin/serviceanlegg	  og	  
arbeider	  med	  å	  skaffe	  finansiering	  fortsetter	  

B. Maskinen	  til	  Hurum	  turistforening	  kjøpes	  for	  inntil	  kr.	  500.000,-‐	  
C. Det	  tar	  i	  denne	  omgang	  ikke	  opp	  lån,	  ut	  fra	  at	  foreningen	  i	  løpet	  av	  oktober	  vil	  ha	  

tilsvarende	  beløp	  tilgjengelig	  gjennom	  bidrag	  fra	  driften,	  støtte	  fra	  næringsliv	  og	  
salg	  av	  Andelsbrev.	  

D. Styret	  vil	  i	  det	  ordinære	  årsmøtet	  i	  påsken	  2015	  fremme	  forslag	  til	  realisering	  av	  
nytt	  serviceanlegg,	  herunder	  finansiering.	  
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	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vedtaket	  var	  enstemmig.	  
	  
	  
	  

5. Eventuelt.	  	  
a) Det	  ble	  delt	  ut	  to	  kart	  med	  stier	  og	  løyper	  over	  området	  til	  hver	  hytte	  som	  var	  

representert	  på	  årsmøtet.	  De	  hytter	  som	  ikke	  var	  representert	  på	  årsmøtet	  får	  disse	  
tilsendt.	  Kartene	  vil	  bli	  oppdatert	  og	  gitt	  ut	  igjen	  sommeren	  2015,	  når	  nabostier	  og	  
løyper	  er	  endelig	  fastlagt	  og	  merket.	  Ny	  utgave	  vil	  bli	  i	  rivefast	  papir.	  
	  

b) Det	  ble	  fra	  styrets	  side	  vist	  til	  den	  positive	  utviklingen	  i	  foreningen	  gjennom	  
skiltprosjektet	  og	  arbeidet	  med	  «Et	  løft	  for	  Nes	  Østmark».	  Trykksaken	  ”Skiltprosjektet	  
står	  ferdig	  av	  4.	  oktober”	  ble	  også	  utdelt	  til	  alle	  under	  ordførerens	  åpning	  av	  
prosjektet	  tidligere	  på	  dagen.	  

	  
c) Styret	  berømmet	  det	  store	  dugnadsengasjement	  som	  er	  utvist	  fra	  svært	  mange	  

hytteeiere	  det	  første	  driftsår	  i	  foreningen.	  
	  
d) Årsmøte	  uttrykte	  tilfredshet	  med	  det	  gode	  arbeidet	  som	  var	  utført.	  

	  
	  
	  

Buvatn,	  den	  4.	  oktober	  2014.	  	  
	  
	  
	  

Torodd	  Brenna	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ole	  Henrik	  Lien-‐Andersen	  	  	  	  	  	  	  	  Osmund	  Ueland	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  møteleder	  

	  


